
 

PROTOKOLL STYREMØTE I NBTF REGION ØST – 06.12.2024 

Sted      Egon på Ski 

Tid        Fredag 06.12.2024 kl 17:00 – 19:30 

 

Deltakere: 
• Nestleder Claus Tjelle, Askim IF Bordtennis 

• Styremedlem Camilla QinghuaYu Henriksen, Fokus BTK 

• Styremedlem Andreas Bangsund, Fredrikstad BTK 

• Styremedlem Anne Mari Nytrøen, Kobra BTK 

• Styremedlem Fredrik Nordsveen Johansen, Fokus BTK 

Deltok ikke:  

• Leder Øivind Eriksen, HamKam  

• Styremedlem Frank Larsen, Larkollen IL 

 

Agenda: 
 

1.      Velkommen - Claus 

 

2.      Godkjenning av av agendaen – Claus 

 

Agenda godkjent 

 

3.      Treningssamlinger – Andreas  

 

Andreas skisserte mulig inspirasjonssamling for trenere over tre dager, «trener»opplæring 

fredag og lørdag og samling for spillere hvor trenerne får øvd i praksis søndagen. Samling bør 

planlegges denne sesongen og kjøres i praksis høsten 2025. Foreslått sted er Larkollen / 

HSIL Samling for å komme i kontakt med trenere og at de kan inspirere hverandre. Det kan 

også være aktuelt å la en landslagstrener stå for veiledning. I regi av Region Øst. Følges opp i 

neste møte. 

 

4.      Neste regioncup i Larkollen 8.-9. februar – Anne Mari 

 

Larkollen er i gang med planlegging. Anne Mari/Øivind er TD. Larkollen oppnevner 

overdommer selv. Anne Mari minner klubben om at Frank Marthinussen skal ha stand der. 

 

5.      Orientering om seriespillet, Stupa – Claus 

 

Det bør være en ansvarlig kontaktperson til stede fra arrangørklubben ved alle 

serierunder. Kontaktpersonen skal hjelpe til underveis i arrangementet hvis det oppstår et 

behov, og sende kampskjemaer til serieadministrator. Kontaktpersonen kan være den samme 

som kontaktpersonen for hjemmelaget, men må da være klar for oppgaven. 

 



Det er vanskelig å kreve at alle spillere registrerer resultater spesielt da det i 4. og 5.div er 

sjelden med pauser mellom kampene. Det spilles eller dømmes hele tiden. Dessuten kan det 

spesielt i 5. divisjon være lag med bare urutinerte spillere i seriesammenheng. Man kan derfor 

ikke stille samme krav til alle. 

 

Forslag til løsninger  

• En på laget fører alle resultatene inn i Stupa når runden er ferdig..  

• En på laget tar bilde av kampskjema. 

Arrangørene sender bilde av kampskjema til serieadministrator for 4.-5. divisjon. 

 

6.      Orientering om økonomien – Camilla. 

 

Per i dag har vi et lite underskudd. Det er i orden. Målet er at vi ikke går under 600.000,- . 

De fleste klubber hadde betalt kontingenten per 1,12. Bingo Veitvet har byttet til Bingo drift.  

Vi har fått penger fra Norsk Tipping. Vi er litt usikre på hva det gjelder. Vi må søke på nytt for 

neste år. Største utgiftsposter er til Seriespillet.  

 

7.      Informasjon fra Østfoldprosjektet – Andreas 

 

Lite aktivitet i høst, men planlagte aktiviteter for vårsesongen er besøk til Halden BTK. Felles 

klubbranking for Sarpsborg og Fredrikstad annenhver onsdag. Bastian følger opp 

Para. Fredrikstad har fått egen hall. Sarpsborg ønsker å få til det samme. Ønske om en Nedre 

Glomma konstellasjon. 

 

8.      Sponsoravtalen med Rolvsøy historielag. 

Trukket for sesongen 2024-2025 

 

9.      Eventuelt 

 

Ingen punkter tilkom 

 

Referent : Anne Mari Nytrøen 

18.12.2024 


